
 

 
Protokoll styrelsemöte 11 maj 2023

Medverkande: Gustav Pettersson, Moa Dellbro, Malin Larsson, Erik Thomasson, Christina 

Lönnback och Erika From 

 
1) Öppnande 

Ordförande Gustav Pettersson hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 

2) Val av justerare 

Malin Larsson väljs till justerare av protokollet. 

3) Dagordning 

Mötet lägger till en punkt om valberedning under aktuella ärenden. Mötet godkänner 

dagordningen. 

4) Föregående protokoll  

Föregående protokoll läggs till handlingar. 

5) Aktuella ärenden 

- Inval av Kristian Zahr i styrelsen 

Kristian Zahr hade inte blivit tillfrågad av valberedningen om han ville sitta kvar i 

styrelsen. Förslag på inval av Kristian Zahr i styrelsen skickas ut av Moa till 

röstberättigade föreningar för att behandla förslaget.  

Rapport från möte nya tävlingsformer 

Det pågår en diskussion mellan Västerbottens, Norrbottens och Mellannorrlands BDF om 

matchutbyte i sammandragsform inför nästa säsong. Det gäller för spelare och lag födda 

07/08. Diskussion pågår mellan distrikten, RF-SISU och SBBF för att möjliggöra detta. 

Moa Dellbro jobbar tätt tillsammans med Jesper Ponturo, Norrbottens BDF, för att driva 

det framåt.  

- Rapport från möte om domarprojekt 

Moa Dellbro har på uppdrag av SBBF gjort en domarhandbok för Västerbottens samt en 

aktivitetsplan för säsongen 2023/2024 i projektet återstart domare. Styrelsen kan skicka 

synpunkter innan söndag 14 maj och därefter ska Moa ska ha ett möte den 16 maj med 

representant från SBBF för att återkoppla i projektet.  

- Rapport från extra förbundsmöte.  

Gustav Pettersson har deltagit på extra förbundsmöte i Stockholm. Westra BDF hade lagt 

fram ett motförslag till SBBF:s styrelsens proposition. Under sittande extra årsmöte 

ställde sig styrelsen bakom Westras förslag. Det innebär att BDF:et kan representera 

föreningar med fullmakt, samt delta digitalt på kommande årsmöten.  

- DM 

7 maj spelades Senior-DM i Skellefteå. Det var en match mellan KFUM Skellefteå och 

IKSU Basket, där det senare laget tog hem vinsten. Den 13-14, maj spelas Ungdoms-DM i 

Holmsund. Totalt deltar 21 lag i 6 klasser. 

 

 

 



 

- Vårmöte 17 maj.  

Onsdag 17 maj hålls VBDF första vårmöte. Stöd från RF-SISU möjliggör att mötet sker på 

Hotell Entré Norr och att deltagarna erbjuds middag. Det finns möjlighet att delta digitalt 

också vid vårmötet. SISU-konsulenten Linda Hjortborg deltar på mötet. Moa Dellbro 

skickar ut dagordning till mötet.   

- Valberedning 

Peder Westerberg har blivit tillfrågad som ordförande för valberedning. Han var positiv 

om fler tackar ja till uppdrag. Gustav får i uppdrag att tillfråga Caroline Muzito-Bagenda, 

Jesper Gustavsson och Jenny Aronsson. Återkoppling av vad tillfrågade svarat sker vid 

nästa styrelsemöte. 

 

6) Information och rapporter 

- Easy Basket 

Moa Dellbro har skickat in önskemål till Umeå Fritid på bokning av halltider i Umeå inför 

nästa säsong för att kunna säkra halltider avsedda för EB-sammandrag.  

 

Förslag på att skapa en anmälningsmall till arrangerande förening tas upp. Christina 

Lönnback får i uppdrag att ta fram ett förslag på mall inför nästa säsong. 

- VBU 

Säsongen 2023/2024 är VBU öppen för U13-U16. Anmälan öppnar den 17 maj och 

stänger den 30 juni. Serien har tidigare varit uppdelad efter termin, men säsongen 

2023/2024 spelas serien i hel säsong. Matcherna börjar helgen 30/9-1/10 och spelas till 

och med sista helgen i april. Serieavgift 2000 kr/säsong.  

- Föreningsutveckling  

Moa Dellbro presenterar resultatet från analysen utifrån enkätsvaren som har bearbetas 

under säsongen. En översikt av distriktet kommer att presenteras på vårmötet, samt 

information om kommande arbete med föreningar.  

- Kommunikation 

Inget nytt att rapportera.  

- Domare  

Inget nytt att rapportera. 

- Utbildning  

Moa Dellbro får i uppdrag att kontakta domar- och ledarutbildare i distriktet för att hitta 

utbildningstillfällen till hösten. 

7) Övriga frågor 

Christina Lönnback lyfter frågan om att anordna ”Basketens dag” som uppstart på säsongen i 

slutet av september eller början av oktober. Förslaget diskuteras vidare vid nästa 

styrelsemöte.  

8) Nästa möte  

Nästa styrelsemöte kommer att ske i juni och Gustav Pettersson skickar ut doodle-länk med 

förslag på mötestider. 

9)  Avslutning 

Gustav Pettersson avslutar och tackar för mötet.  

 

 


